



Agenda vergadering van donderdag 14 november 2024 19.30 uur

Plaats: Hart van Diever

Afwezig: Martine. Henny telefonisch aanwezig.

1a. Verslag vorige vergadering: goedgekeurd maar met de afspraak dat de notulen in het vervolg de punten en structuur van de agenda volgt en afsluit met actiepunten. Daarnaast dat dit op officieel briefdocument komt als PDF. Oebele plaatst het op de website.

1b. Mededelingen:

- André en Rita zijn nu door het college aangesteld als lid en secretaris van ASDW.
 - Vanaf januari starten met maandelijks plaatsten in de Westervelder van een uitnodiging en aankondiging van de vergadering van de ASDW.
 - Henny vraagt om maildiscipline: geen reactie op reacties plaatsten als het niet meer het oorspronkelijke onderwerp betreft.
- 2.** Afzegging van wijkagent Bart Neef i.v.m. de extra inzet in Amsterdam. In januari wordt er een nieuwe afspraak gemaakt door Oebele. De besprekpunten zijn verzameld en komen dan terug.

3. ASDW-zaken

- a. Website: compliment voor Oebele voor de website. Veel adviesraden hebben geen eigen website maar zijn ondergebracht in de gemeentewebsite. Diegenen die moeite hebben om in OneDrive documenten te vinden kunnen contact opnemen met Oebele.
- b. Terugblik op de vergadering met de wethouders (verslag reeds ontvangen)
- c. Intermediairs:
 - André heeft gesprek gehad (en houdt contact) met lid ASD Steenwijkerland waar de vraag uit komt voor onze gemeente hoe er omgegaan wordt met big data. Chris is voorstander van koppelingen maar wel integer binnen de AVG.
 - Henny neemt binnenkort weer een keer contact op met ASD De Wolden
 - Pals neemt contact op met ASD Meppel voor uitwisseling.
 - Tineke dit doet met de ASD Hoogeveen.
 - Assen is interessant maar misschien voor later tijdstip.
 - Pals heeft contact gehad met de ombudsvrouw en informeert nu bij Ilse wie de nieuwe 2 ombudsvrouwen zijn om daar contact me op te nemen.
 - Tineke bij ANBO geweest waar wethouder Boonstra sprak. (Zie verslag Tineke). Zorg over het verdwijnen van Tafeltje Dekje (ZZDW). Is dit aandachtspunt voor ons / gemeente? De wethouder heeft toegezegd 'er



Adviesraad Sociaal Domein Westerveld

naar te kijken'. Henny vindt dit geen taak van gemeente of ons. Chris maakt de vergelijking met WAST in het kader van participatie. Tineke blijft het volgen.

In verband met het wegvallen van het Dingspelhuis wordt er niet de noodzaak gezien om daar op in te gaan omdat er voldoende zaaltjes beschikbaar zijn, ook overdag. AMW hierover benaderen.

Henny heeft afspraak met de nieuwe dorpsverbinder in Vledder. Volgende keer hier meer over.

- d. Kengetallen/ cijfers: Chris wil niet alleen statische maar ook de dynamische kengetallen. Pals en André gaan eerst duidelijk krijgen wat we precies willen weten m.b.t. cijfers voor er weer contact is met de gemeente.
- e. Subsidie : de toegezegde aanvullende subsidie voor dit jaar is nog niet ontvangen.
 - Pals stuurt mail aan Ilse hierover.
 - Chris maakt een begroting voor 2025 met ruimte voor deskundigheidsbevordering.
 - Reiskosten apart declareren of van de maandelijkse onkostenvergoeding? Hierop terugkomen in februari.
 - Etentje: 12 december bij Brinkzicht. Tineke reserveert vanaf 18 uur. Eerst een uur vergadering.

4. Adviezen en Thema's

- a. WMO en Jeugd wijzigingen/ aanpassingen in beleid: de aanpassingen zullen vooral van juridische aard in de tekst zijn. Voor de cliënten wordt er folder gemaakt naar voorbeeld van Dronten. De wijzigingen worden binnenkort door Nicole aan ons opgestuurd ter beoordeling. In de volgende vergadering bespreken. Chris wil kengetallen zien over b.v. uithuisplaatsingen, hoeveel, verwijzers.
- b. Woonzorgvisie: de uitnodiging van Nicole voor het bijwonen van de projectgroep op 18 november wordt vreemd gevonden. Op 19 november wordt het behandeld in de Gemeenteraad. Rita stuurt mail naar Nicole dat wij niet aanwezig zullen zijn maar de Raadsvergadering afwachten.
- c. Gevraagd advies Participatiewet (zie bijlagen in Onedrive 'mijn bestanden'):
André licht toe dat het een intern stuk is voor de medewerkers van de gemeente.
Vragen en opmerkingen Chris:

1. Er wordt melding gemaakt van grote groep statushouders, inburgeraars en Oekraïners. Graag deze groepen apart inzichtelijk maken.
2. De mutatie graad is 75 op 300. Hoe verhoudt dit zich t.o.v. andere gemeentes?



Door een toename van inwoners met een onvolledige AOW zal er een categorie bijkomen die niet meer uit zal stromen. Deze categorie lijkt mij handig om apart te vermelden. (Bijstand AOW gerechtigden ipv 65+)

3. Hoe bepaalt de gemeente of de uitstroom succesvol is t.o.v. de mutatiegraad. Welke benchmark wordt gehanteerd. Uitstroom naar werk? Gemiddelde duur bijstand per leeftijds cohort/doelgroep.

4. Een onderverdeling van partiële bijstand lijkt mij ook aan te bevelen. (groep met gedeeltelijke inkomsten)

Rita: wat betekent pro-actief werken t.a.v. jongeren zonder startkwalificaties? Dit zal een vraag zijn aan de leerplichtambtenaar waar binnenkort een afspraak mee is.

5. Gemeente

- a. Voorbereiden presentatie en gesprek gemeenteraad: wie, wanneer en inhoud: Pals neemt met Martine contact op over deadline bijwerken presentatie. Rita neemt contact op met de griffier om zeker te weten dat er tijdens een presentatie van ons niet telkens mensen voor de vergadering binnen komen lopen en of het ook uitgezonden wordt. Voorkeur gaat uit naar 11 februari om wat meer tijd te hebben.
- b. Flyer OCO / participanten: Henny heeft contact gehad met Nicole en stapt toch weer in en wil de kwaliteit meer aan bod laten komen.. Er is bezwaar tegen partijen als Rehab en Raad en Daad. Noabuur staat niet vermeld maar doet dit werk wel zonder subsidie. Er zijn vragen over de kwaliteit over de ondersteuning. André: model volgen van De Wolden met 1-loket. Pals stuurt als reactie een concept-tekst rond. Henny heeft Nicole gevraagd voor overlegdata.
- c. Technische vragen begroting: André is geschokt over het ontbreken van vragen van 4 van de grote fracties over het sociaal domein. In de presentatie mag prikkeling en scherpste over het ontbreken van het sociaal domein op de agenda's.

Rita maakt nieuwe jaarplanning en stuurt deze naar Ilse voor het inplannen van bezoeken van de wethouder.

6. Rondvraag en sluiting

Aktielijst:

Oebele : nieuwe afspraak met wijkagent Bart Neef



Adviesraad Sociaal Domein Westerveld

Henny neemt binnenkort weer een keer contact op met ASD De Wolden

Pals neemt contact op met ASD Meppel voor uitwisseling.

Tineke dit doet met de ASD Hoogeveen.

Pals vraagt Ilse wie nieuwe 2 ombudsvrouwen zijn om daar contact me op te nemen.

Henny heeft afspraak met de nieuwe dorpsverbinder in Vledder.

Rita heeft afspraak met de leerplichtambtenaar met o.a. vraag over pro-actief werken.

Rita heeft contact met de Griffie over de garantie dat de presentatie binnen de vergadering valt .

Chris maakt een begroting voor 2025 met ruimte voor deskundigheidsbevordering.

Tineke reserveert 12 december bij Brinkzicht vanaf 18 uur (1 melkproductvrij).

Martine past de presentatie aan.